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Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 

10. marts 2020 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 4 (FIU alm. del - § 7. 
Finansministeriet) af 7. oktober 2019 stillet efter ønske fra Karina 
Lorentzen Dehnhardt (SF)  

Spørgsmål 

Vil ministeren overveje at splitte udbuddet op, så der er mindst to virksomheder, 

som kan varetage Kammeradvokatens opgaver? 

Svar 

Regeringen er optaget af, at der bruges færre penge på eksterne konsulenter, herun-

der juridiske tjenesteydelser, og der arbejdes derfor på at sikre, at forbruget holdes 

på et rimeligt niveau, uanset om indkøbet sker hos Kammeradvokaten eller hos en 

anden leverandør af juridiske ydelser.  

Den nuværende Kammeradvokataftale trådte i kraft 1. januar 2015. For at sikre at 

de aftalte timesatser fortsat er konkurrencedygtige, fremgår det af kontrakten, at der 

med maksimalt 5 års mellemrum skal gennemføres et prisbenchmark. Prisbench-

market skal gennemføres af en tredjepart og anvendes af parterne som grundlag for 

en drøftelse og en evt. tilpasning af aftalen. Der henvises til besvarelsen af Finans-

udvalgets spørgsmål nr. 12.  

Jeg vil orientere Finansudvalget, når der foreligger resultater af arbejdet.  

Med venlig hilsen 

 

Nicolai Wammen 

Finansminister 
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